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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Foglalkoznak Önök érdemben azokkal a COVID 
oltásokkal kapcsolatos problémákkal, amiket a Magyar Orvosi Kamara Győr-Moson-Sopron 
megyei elnöke lakossági felhívásában tett közzé?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt héten több hírportálon is elérhetővé vált Dr. Szijjártó Lászlónak, a Magyar Orvosi 
Kamara Győr-Moson-Sopron megyei elnökének a COVID oltásokról szóló, eredetileg a facebookon
közzétett lakossági felhívása.

Állítása szerint a lakosság tájékoztatása hiányos, gyakran téves, félrevezető. Totális cenzúra van. A 
kórházakban dolgozók nem nyilatkozhatnak.

A betegek elégedetlenek, sokszor agresszívak, mert a közmédiából azt hallják, hogy van elég 
oltóanyag, a hévégeken is oltanak, s kérdéseikkel nyugodtan forduljanak háziorvosukhoz. S a meg 
sem érkezett oltások miatt is őket teszik felelőssé.

Az oltások központi elosztásánál számos zavar észlelhető. 

A háziorvosoknak a tudományosan megalapozott leírások hiányában nincsenek megbízható 
ismereteik az egyes vakcinák előnyeiről, illetve kockázatairól.

Az oltást végző háziorvosokat nyomásgyakorlással, fenyegetéssel és egyeztetés nélküli, 
egyoldalúan megállapított, gyakorlatilag megalázóan alacsony díjazással “motiválják, 
ellentételezik”.

Az oltást végző háziorvosok gyakran sem adminisztratív sem más logisztikai támogatást nem 
kapnak az oltások szervezéséhez, elvégzéséhez.



A közzétett felhívást végig olvasva érezhető, hogy annak semmilyen politikai motivációja nincsen. 
A célja, idézem: „Kérjük segítsék kollégáinkat ebben az egyre nehezedő helyzetben, megértéssel, 
türelemmel.”

Én pedig kérdezem Miniszter Urat: foglalkoztak-e érdemben az idézett lakossági felhívásban leírt 
problémákkal, azok orvoslásával?

Várom érdemi válaszát.
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